

التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2020/06/25	226	ب و / ر ت

M/s. Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

May Allah's Peace and blessing be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

**Subject: Supplementary Disclosure -
Cancellation of the Previously Published Call
for Nomination to the Membership of Warba
Bank Board of Directors**

**الموضوع: إفصاح مكمّل - إلغاء الإعلان السابق نشره بفتح
باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك وربة**

At the very beginning, we express our sincere greetings.

بدايةً أتقدم إليكم بأطيب التحيات متمنياً لكم دوام التوفيق والسداد.

We refer to the abovementioned subject and in accordance with the provisions of Appendix No. (4) regarding the mechanism for submitting the application for nomination and registration of the Fifth Rulebook (Securities Activities and Registered Persons) of the Executive Regulations of the Capital Market Authority Law No. 7 of 2010 as amended.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لأحكام الملحق رقم (4) بشأن آلية تقديم طلب الترشيح والتسجيل من الكتاب الخامس (أنشطة الأوراق المالية والأشخاص المسجلون) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته.

In furtherance to our disclosure dated 1/6/2020 concerning cancellation of the previous disclosure for the opening of the nomination for members of Board of Directors of Warba Bank and due to the current situation prevailing in the State of Kuwait and the preventive measures taken by the council of ministers that make it difficult for the Bank to finalize the necessary requirements for joining independent members to the board of directors by 30/6/2020, the Bank has approached Central Bank of Kuwait asking for extension of the period for compliance with the said corporate governance rules and principles. We advise that our bank has obtained CBK approval for the extension of the period till 31/12/2020 maximum.

والحافاً لإفصاح مصرفنا الذي تم بتاريخ 2020/6/1 بخصوص إلغاء الإعلان السابق نشره بفتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك وربة، ونظراً للأوضاع الحالية التي تمر بها دولة الكويت والإجراءات الوقائية المطبقة من قبل مجلس الوزراء، والتي يصعب معها استكمال استيفاء جميع المتطلبات اللازمة لضم أعضاء مستقلين لمجلس إدارة بنك وربة ضمن الفترة المحددة بتاريخ 2020/6/30 وفقاً لاشتراطات بنك الكويت المركزي، فقد قام مصرفنا بمخاطبة بنك الكويت المركزي لطلب تمديد المهلة للالتزام بمتطلبات قواعد ونظم الحوكمة المذكورة، وقد حصل مصرفنا بتاريخ 2020/6/22 على موافقة بنك الكويت المركزي بشأن تمديد تلك المهلة لتصبح حتى تاريخ 2020/12/31 بحد أقصى.

The Bank will disclose in due time about any significant updates in this regard.

هذا وسيقوم مصرفنا بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جوهرية تطرأ في هذا الشأن.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Shaheen Hamad Al Ghanem

شاهين حمد الغانم

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي